

Jack Corley
May 23, 2019



May 23, 2019



Hyo Jeong Cheon Bo Special Event in Russia

Moscow, Peace Embassy, May 3 - 4, 2019

On May 3-4, 2019 the Eastern Europe sub-region was specially blessed by hosting the HJ Cheon Bo Special Event which took place in Moscow, Russia. [Read more ...](#)

Here are [testimonies](#) of brothers and sisters.

Особый семинар Хёджон Чонбо в России

Москва, Посольство мира, 3-4 мая 2019 г.

С 3 по 4 мая 2019 года Восточноевропейский регион получил особое благословение благодаря тому, что в России в городе Москве проводился семинар по теме «[Читайте дальше ...](#)» с участием братьев и сестер [здесь](#).



Eastern Europe Workshop on Second-Generation Education

4-5 May 2019

Leaders responsible for the education of second-generation children and youth, including Sunday school teachers, gathered at the Eastern Europe headquarters in Moscow for a two-day meeting. [Read more ...](#)

Семинар для ответственных за Второе поколение и педагогов Воскресной школы

4-5 мая 2019 г.

4 и 5 мая в Москве прошел семинар для ответственных за 2 поколение и педагогов Воскресной школы. В семинаре приняло участие 39 педагогов из Молдовы, Беларуси и Литвы, а также из Новосибирска, Екатеринбурга, Казани, Уфы, Ульяновска, Санкт-Петербурга и Москвы. [Читайте дальше ...](#)



Three days Divine Principle seminar in Ulyanovsk

May 9 - 11, 2019

With the participation of CARP Ulyanovsk, children from the 1 year program and local blessed brothers and sisters, on May 9-11, a 3-day DP workshop for guests was held in Ulyanovsk. 6 guests participated on a regular basis (4 of them are new), 3 guests partially (one of them is a guest's grandfather). [Read more ...](#)

Трёхдневный семинар по Божественному принципу в Ульяновске

9 – 11 мая 2019 г.

При участии КАРПа Ульяновска, ребят с ммы и местных благословленных братьев и сестер 9 по 11 мая в Ульяновске прошел 3-дневн по БП для госте Участвовало на постоянн ове 6 тя частично (один из них дедушка гостя). [Читать дальше ...](#)



Moldova: International Family Day

May 15, 2019

FFWPU Moldova in cooperation with Ialoveni District Council organized the district level conference entitled “Family and Community involved in Local Development” on May 15. About 75 people attended, including the vice president of the District Council, a village Mayor, Chief of General Directorate for Education of Ialoveni district, more than 30 social workers and others. [Read more ...](#)

Конференция по местному развитию в Яловенах, Молдова

15 мая 2019 г.

Это отчет о первом из двух конференций районного уровня, запланированных на Международный день семьи. FFWPU Молдовы в сотрудничестве с Яловенским районым советом 15 мая организовали конференцию районного уровня под названием «Семья и община, вовлеченные в местное развитие». [Читать дальше ...](#)